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Co je Velký Reset? V této reportáži se dozvíme, co se skrývá pod pojmem Velký Reset a jak souvisí s
prosazováním fašisticko-globalistických agend, které mají za cíl poptlačit práva lidí pod zástěrkou
změny klimatu a současné epidemie. Uvidíme klipy různých vysoce postavených činitelů z různých
nadnárodních organizací mluvící o potřebě „velkého resetu” v souvislosti s covidovou pandemií, pod
zástěrkou změny klimatu. Co se za tím ale skutečně skrývá?

https://cz24.news/wp-content/uploads/2020/11/davos-great-reset.mp4

Přepis:

Hlasatel SkyNews: Davos a Světové ekonomické fórum. To je to tlachání, které se každý leden
pořádá v krásném švýcarském městě Davos. Kromě všech báječných popových a filmových hvězd, co
tam létají svými soukromými letadly, různé velké korporace a vlády, včetně té naší australské,
posílají každý rok zástupce na tuto vytříbenou událost.

Od prvního dílu tohoto pořadu jsme poukazovali na absurditu, pokrytectví a zhnusení se nad
miliardáři jako Bono, co povídal o zlých stránkách kapitalismu. Minulý rok tam vystoupila Greta
Thunberg, která světové vůdce poučovala o změně klimatu. No… tento týden máme nějaké dobré
zprávy. Možná protože panikaří, že ne dostatek bambilionářů vyrazí do mrznoucích švýcarských alp
uprostřed koronavirové epidemie, Světové ekonomické fórum před pár dny oznámilo, že Davos v
lednu byl odložen.

Pravda, nevypadá to dobře, když soustavně mluvíte o globálním oteplování a venku sněží. Světové
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ekonomické fórum se bude konat koncem jara, kdy je mnohem tepleji, v luxusním resortu
Bürgenstock nabízejícím výhled na jezero Lucerne. Akce se bude konat na obou stranách krásného
jezera, a okázalí zástupci budou převáženi přes třpytivou hladinu jezera.

Jak hezké… Ale zajímalo by mě, jestli za odložením Davosu není něco víc než jen počasí a virus.
Zajímalo by mě, jestli určité vlády a korporace začínají mít obavy o dalším Světovém ekonomickém
fóru, protože by je zcela jistě měly mít. Další Světové ekonomické fóru není jen nějaké tlachání
papalášů o klimatu. Je to antidemokratické uskupení navržené k tomu, aby zničilo vaši práci, ukradlo
vaši prosperitu a připravilo vaše děti o jejich budoucnost. Je to zarytě levicová, ekologická fraška.
plná kvazi fašismu.

Před pár týdny jsem zde mluvil o znepokojivém trendu mezi mnohými světovými levicovými elitami,
které se stále více snaží covid-19 spojit se změnou klimatu. Mnozí z nich zachází tak daleko, že
navrhují, aby všechna koronavirová opatření jako lockdowny, ničení podniků, potlačování nepokojů,
zákaz vycházení, taktiky ozbrojených policistů, by se mělo stát „novým normálem”¨ pro řešení změny
klimatu. To je vskutku přesně to, co další Světové ekonomické fórum plánuje. Přesvědčit vlády za
pomocí velkých korporací a technologických společností, aby vyvolaly něco hluboce zlověstného s
názvem „Velký reset”. Cože? Přesně tak… zní to dost šíleně. Ale je to program navržený k tomu, aby
nám sebral všechna naše základní, demokratická práva ve prospěch nové formy společnosti, kterou
budou řídit elity. Zaprvé… zde je kousek oficiální reklamy pro Velký reset.

Jak hezké… jako někdo, kdo se mnoho let živil tvořením reklam, povím vám, že to video je stejné
klišé jako ta nejstupidnější korporátní reklama. Rozeberu vám to. Tato reklama ve zkratce říká:
Všechny nejhorší věci na světě, od koronaviru, po přírodní požáry, výtržnosti, znečištění, chudobu
jsou nějak spojené. Pak tvrdí, že ty věci mohou magicky zmizet doslova stisknutím tlačítka.

A pak, z ničeho nic, vše na světě bude znovu správné a čisté. Velký reset. Jak jednoduché.

Klaus Schwab: Světové ekonomické fórum v lednu 2021 bude sloužit jako globální summit zaměřený
na uskutečnění Velkého resetu. Tento summit shromáždí fyzicky na jedno místo do Davosu
rozhodující řídící činitele, a bude spojen s virtuálním sesterským summitem, za kterým bude stát
mladá generace globálních tvůrců. Propojí přes 400 vůdců z celého světa a zajistí, aby taková
iniciativa za globální reset postupovala vpřed a brala ohled na hlasy všech, kteří zaostávají.

Hlasatel: Na chvíli ponechme stranou, že ten chlápek vypadá, jakoby byl na konkurzu na vedoucího
Smerše v dalším filmu Jamese Bonda. Ve skutečnosti se jmenuje Klaus Schwab, zakladatel a šéf
Světového ekonomického fóra. Dle mě je to naprostý pitomec, a k tomu se dostanu za chvíli. Je
velkým fanouškem dronů, algoritmů a čínské komunistické strany a je přesvědčen, že nás čeká čtvrtá
průmyslová revoluce, která změní to, co znamená být člověkem. Propaguje tuto zvrácenou fantazii,
že lidé a stroje se nějak propojí v jeho zelené utopii. Jak jsem říkal, praštěné. Ale tento šílenec má
velmi mocné přátele, kteří jsou odhodlaní společně s ním stisknout tlačítko Velký reset.

Klaus Schwab: Nyní jsme v historické době, nejen co se týče boje s virem, ale změny systému.

Princ Charles: Máme jedinečný, ale rychle se zkracující čas k využití příležitosti, se poučit a udělat
reset k udržitelnější cestě. Je to příležitost, kterou jsme předtím neměli a možná ji znovu mít
nebudeme. Musíme využít všechny páky, co máme k dispozici, s vědomím, že každý z nás hraje
důležitou roli.

CEO Mezinárodního měnového fondu: Nyní je načase se zamyslet, co historie bude o této krizi
vyprávět. Co způsobí, že historie se bude na tuto krizi dívat jako na velkou příležitost na reset.

António Guterres (generální tajemník OSN): Velký reset je vítaným uznáním toho, že tato lidská



tragédie musí být budíčkem. Je nezbytně nutné, abychom vytvořili novou představu, přebudovali,
znovuoživili a vyrovnali celý svět. Vyrovnání investic, využití vědy a technologie, a pokrok v přechodu
k nulovým emisím, Všechny prvky Velkého resetu jsou zásadní pro vybudování budoucnosti, kterou
potřebujeme.

Moderátor: Ano, nulové emise… velká mantra klimatického kultu. Princ z Walesu, Mezinárodní
měnový fond, OSN se všichni rozhodli přebudovat celý svět, co znamená být člověkem, jak fungují
peníze, jak lze vynucovat politickou moc. A zde je jen pár dalších klipů o Velkém resetu.

Sharan Burrow: Už jsme měli nerovnost v příjmech, která posilovala nerovnost v příjmech, rase a
pohlaví. Máme zde naléhavou situaci s klimatem, od které nemůžeme odejít. Není pochyb, že
samotné přežití lidské rasy vyžaduje, abychom se spojit.

Bernard Looney: Jakýkoliv kompenzační bonus by měl mít zelené podmínky. Ceny za energie by měly
odrážet skutečnou cenu.

Potřebujete kapitál soukromého sektoru, genialitu soukromého sektoru, technologii soukromého
sektoru, a schopnosti soukromého sektoru, aby se přidaly. Je třeba velká důvěra mezi soukromým
sektorem a veřejným sektorem, aby tohle fungovalo.

Lord Nick Stern: Musíme v dalších 20-30 letech dramaticky změnit naši ekonomiku. A dalších 10 let
bude naprosto klíčových.

Jun Ma: Zotavení musí být zelenější než jakékoliv předchozí zotavení. K tomu se musíme ujistit, aby
kompenzační bonus, včetně finančního, byl zelenější než předtím.

Moderátor: Princ Charles trvá na tom, že je třeba použít všechny dostupné páky k vyvolání Velkého
resetu. Jak je možné, že na základě této jedné věty není Charles automaticky vyloučen z postupu na
trůn? To je nad mé chápání. Není teď jen plně ponořen v zaryté, levicové, ekologické politice, ale
podporuje bizarní formy ekologického fašismu. Královna musí zasáhnout a trvat na tom, aby neměl
nic dalšího společného s touto šaškárnou. Konec konců, ve Viktorii v Austrálii nyní vidíme, jak to
vypadá, když všechny dostupné páky se využívají k vynucení covidových omezení, které zahrnují
zákazy vycházení, lockdowny, povinné roušky, uzavírání podniků, nutnost se zdržovat max 5 km od
svého domu, neschopnost navštívit umírající příbuzné, atd.

Pamatujte, že to nejsem já, kdo spojuje covid se změnou klimatu, ale tito šílenci včetně Charlese,
OSN, MMF, kteří chtějí okopírovat globální reakci na covid a použít ji na změnu klimatu, k prosazení
nulových emisí. Jen abych vám připomenul, tento chlápek Schwab je hlavou Světového
ekonomického fóra, které chce vytvořit globalizovaný svět s partnerstvím mezi vládami a velkými
korporacemi… globalizace, která v podstatě řídí chod věcí. V edici časopisu Spectator z tohoto týdne
Maurice Newman píše: „Profesor Schwab a jeho kolegové už začali mobilizovat rozsáhlé sítě
levicových aktivistů. Ti, kteří se vysmívali tvrzením, že změna klimatu je zástěrkou pro nový světový
řád, by se měli znovu zamyslet.” Tato skutečnost je nyní jasně vidět. „Bude vyvinut intenzivní tlak na
všechny parlamenty ke schválení opravňujících zákonů a zřeknutí více zodpovědností nezvoleným
byrokratům v globálních institucích. Klientelistický kapitalismus je prokletím pro pravé tržní
ekonomiky, a dávání větších pák těm, kteří ho prosazují, je fašistické.” píše Maurice Newman.

Schwab rozsáhle píše o změně lidstva pomocí strojů, nanotechnologií… je fanouškem dronů, umělé
inteligence. Kupodivu premiér Viktorie v Austrálii, Daniel Andrews, nedávno opustil od pokusů
zadržet lidi na základě podezření, že mohou neuposlechnout covidová nařízení. Tato věc se
pozoruhodně podobá tomu, co říká Schwab o tom, jak technologie „mohou” zasáhnout do
soukromého prostoru našich myslí, číst naše myšlenky a ovlivnit naše chování. Schwab předpovídá:



„Jak se schopnosti v této oblasti vylepší, pokušení policejních agentur a soudů využívat techniky k
určení pravděpodobnosti kriminální činnosti, vyhodnocení viny nebo dokonce i získání vzpomínek z
mozků lidí, se zvýší.” Schwab říká, že tohle vše „redefinuje, co to znamená být člověkem.” Zní jako
vyšinutá postava z komiksu Batmana. Schwab také píše, že „senzory, paměťové spínače a obvody lze
zakódovat do lidských střevních bakterií. A že „chytrý prach, mřížky počítačů s anténami, se nyní
mohou uvnitř těla uspořádávat.”

Ano, tento šílenec z Marvelovského komiksu řídí světově nejprestižnější ekonomické fórum. Naši
korporátní ředitelé a obchodní vůdci se za ním každý rok plazí do Davosu, a co je horší… naše vláda
plýtvá vašimi penězi, posílá vedoucí politiky a vysoce placené státní zaměstnance, aby tancovali, jak
tento šílenec píská. Je to ostuda. A zmiňoval jsem, že je velkým fanouškem Číny jako vůdce jeho
nového lepšího světa?

Klaus Schwab: Bylo velmi vhodné pozvat prezidenta do Číny, abychom si s ním, jako vůdcem země,
promluvili o budoucí angažovanosti Číny v globálních záležitostech. Čína bude hrát zásadní roli v
budování naší globální budoucnosti.

Moderátor: Proč Čína? Kromě dronů a sledování, také předstírá, že mu záleží na změně klimatu.

Klaus Schwab: Čína se už ujmula vedení… stačí se podívat na jednání v Paříži o životním prostředí.

Moderátor: Covid, Čína, změna klimatu… Velký reset je toxický, jedovatý a ošklivý produkt fašismu
zahalený ve falešném environmentalismu. Je to fraška. Co dělat? Náš generální guvernér musí na
královnu naléhat, aby Charles přestal se svým zapojením v této šaškárně. Australská vláda musí
odmítnout poslat jakékoliv zástupce do Lucerne v květnu, a jakékoliv australské podniky, které se
budou účastnit této grotesknosti, si zaslouží plný hněv australských spotřebitelů a akcionářů.

Bernard Looney: Jak nám někdo příště řekne, že boj se změnou klimatu je buď příliš drahé nebo
obtížné, musíme jim a sobě připomenout, co se momentálně děje.

Změnu musíme nejen vyžadovat, ale také tvořit.

Klaus Schwab: Musíme dostát očekáváním, které jsme vytvořili, a taky tak učiníme.

Moderátor: Neříkejte, že jsem vás nevaroval.

Překlad: David Formánek

ZDROJ: https://www.skynews.com.au/details/_6199544116001?id=650439


